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KUF-möte, agenda 
 
Ås, NLH 
17 juni 2002, 10.30-17 
 
 

1 Mötes öppnande 
 

2 Godkännande av föredragningslista 
 

3 Föregående mötes protokoll 
 

4 Meddelanden 
i. NOVA pris      

ii. Styrelsemöte         
iii. Årsberättelsen      
iv. Samarbetet med NORDPLUS och NorFA        

 
5 NOVA konferensen 2002      

  
6 Aktivitetsplan 2002 och verksamhetsplan 2003    

  
7 Behandling av inkomna ansökningar      

 
8 Manual för verksamheten inom NOVAs prioriterade områden   

    
9 Nästa möte: videomöte den 26 augusti 2002     
 
10 Övrigt 

 
11 Mötet avslutas   
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NOVA Universitetet            KUF   
            Möte nr. 2 

                           2002-06-17 
                              Pkt 12-22 

 
Ordinarie KUF-möte               
Ås, NLH 
                
 
Närvarande:                        Paul Jensén                         NOVA rektor, ordf 
  Knut Wålstedt NOVA koord, sekr 
  Flemming Frandsen KVL  
  Anne Marte Tronsmo NLH 
  Kathrine A. Ryeng NVH 
  Bodil Frankow-Lindberg SLU 
  Sebastian Hjelm HU-VET 
  Aarne Pehkonen HU-AF 
  Ríkharð Brynjólfsson LBH 

 Heiðdís B Gunnarsdóttir Stud.repr, LBH 
Anders Thygesen Ph.D. stud repr, KVL 

 
 
      Pkt på 
      agendan 
12. Välkomst och kort presentation    (1) 
 
Rektor Knut Hovde hälsar gruppen välkommen till NLH, betonar dess stora betydelse i 
NOVA arbetet och önskar lycka till med arbetet. Kort presentation runt bordet. 
 
 
13. Agendan      (2) 
 
Punkt 5a kompletteras genom medverkan av NHL studievägledare Torbjörn Gilberg, i övrigt 
OK till agendan. 
 
 
14. Föregående mötes protokoll    (3) 
 
OK till föregående mötes protokoll. 
 
 
15. Meddelanden     (4) 
 

a) NOVA pris, kort presentation. 
 
b) Styrelsemöte – PJ  korta kommentarer till viktiga punkter. Förtydliganden angående 
    arbetet i NMR-utredningen, som skickas till gruppen så snart den är i läsbart skick  
    någon gång i juli. 
 
c) Årsberättelsen, kort information om planerna. 
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d) Samarbete med NORDPLUS och NorFA. Kort information om de möten vi haft 
    med NORDPLUS och NorFA. 

 
 
16. NOVA konferensen 2002    (5) 
 
Kort genomgång av sakframställan. Vi bör även ha tid för ett lättare socialt program.  
 
Kort redogörelse av synpunkter från Torbjörn Gilberg. NLH hade en förträff; vad är viktigt 
för oss, och en efterträff. Det var mycket bra. 
 
KVL redovisar samma procedur. Mycket positiv reaktion från deltagarna. Viktigt med det 
fackliga innehållet. Viktigt med workshop-arrangemang.  
 
– Det saknades en slutresolution, vad förbinder vi oss att göra? Det som skall driva NOVA 
vidare måste uppsummeras. Fokus? Arbets-gruppsmöte eller bredare perspektiv? Tänk på att 
NOVA konferensen inte är ett beslutande organ. Ny uppgift; bench-marking av olika 
områden, t.ex. ansökningsförfarandet. Ökat deltagande från näringslivet? Språket? Kanske 
alla officiella möten bör vara på engelska (synpunkt från NSF). 
 
 
17. Aktivitetsplan 2002 och Verksamhetsplan 2003   (6) 
 
Korta kommentarer till de två planerna. Sekretariatet gör en fylligare beskrivning av pågående 
projekt.  OK till pengar från näringslivet för att få igång ett samarbete. Medverkan i 
planeringen. 
 
Bör vi verkligen satsa på spetskompetensområden, det behövs stora pengar. Budgeterade 
25.000 euro är bara till för att göra utredningar och analyser. Kan industrin finansiera en bred 
utbildning som ger praktisk kunskap om flera olika marknader? 
 
Beslut: Sekretariatet utarbetar en kort beskrivning av pågående projekt till nästa möte. 
 
 
18. Behandling av inkomna ansökningar   (7) 
 
Först en mer principiell diskussion.  
 
• OK med 25 studenter per kurs, och viktigt med spelregler. Undre gräns? Kan göras som 

en formulering i regelverket. Ej färre än 10 deltagare. 
• Måste finnas möjlighet att göra undantag, möjlighet att argumentera för merkostnader. 
• Viktigt att få harmonisering i belöningen/ECTS. 
• KVL: 1 ECTS = 30 arbetstimmar, viktigt i all undervisning. 
• Hur evalueras studenternas insatser? Vilken kompetens skall man uppnå? NOVA måste 

fylla vissa kvalitetsnormer. 
• Hur mycket får en (1) ECTS kosta? 
• Förslag: arbetsgrupp för att se över kvalitetsaspekterna. 
• Organisatörerna har motiv för att höja antalet ECTS. 
• Centralt att beskriva vilken kompetens studenterna skall nå, man kan använda olika 

former av utvärdering. 
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• Tveksamt att ha nätverksträff samtidigt med kursen, ej fler lärare än…? 
• Vilken kvalitet vill vi ha på lärarna? Policy för NOVA? 
• Hur ersätter vi skickliga egna medarbetare? 
• Varifrån skall lärarna komma? 
 

Beslut (för årets ansökningar) att: 
• 10-25 studenter, formuleras i beslut 
• max kostnad per student 160 euro i beviljningsbeslutet, frihet att flytta belopp mellan 

olika poster 
• uppmaning i beslutet att göra en egenrevision av ECTS-belöningen, ge riktlinjer, t.ex. 

30 tim per ECTS 
• rapport på vilket sätt man evaluerat målet, utvärd från studenterna, oanmält besök  
• tillsätta en grupp, sekretariatet + tre ur KUF (AF+VET + en PhD-student), som arbetar 

med kvalitetsaspekterna, rapport till 15 nov. Beslut om gruppens sammansättning vid 
nästa möte. 

 
 
Diskussion om enskilda ansökningar 
 
Diskussionen om enskilda ansökningar betraktas som konfidentiell och redovisas endast 
internt inom KUF. 
 
Efter diskussionen beslöts att: 
• ansökan nr 11 erbjuds att ansöka om planeringsbidrag 
• ansökningar nr 9, 16 och 17 skall inkomma med kompletterande uppgifter, sekretariatet 

ges fullmakt att fullfölja besluten, som redovisas vid nästa möte 
• i övrigt beslut att bifalla ansökningarna. 
 
 
Beloppen? 
 
Beräknat utfall från NorFA ca 65.000 euro.  
 
Beslut: att följa förslaget från sekretariatet. 
 
 
19. Manual för verksamheten    (8) 
 
Hur ser proceduren ut när en kurs godkänns vid ett universitet? 
Hur utses studenterna? 
Kvalitetssäkringen är en viktig punkt. 
 
Beslut: 
• Sekretariatet utarbetar en situationsbeskrivning vad gäller procedurer vid de olika 

universiteten 
• Gruppen bildas när beskrivningen ligger klar. 
• Förslaget till grupp utvecklas vidare till nästa möte. 
 
 
Kort kommentar från NSF om deras external goals. 
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Hemsidan på gång. 
Synlighet. 
Fler kurser. 
Bostäder och bidrag. 
Bättre nätverk för samarbete inom GU. 
Många kurser med få studenter? 
Engelska som konferensspråk. 
 
Kvalitetsprojektet (ansökan togs upp vid föregående möte) skall omarbetas med en lägre 
budget, presenteras vid nästa möte. 
 
 
20. Nästa möte    (9) 
 
26 aug, video 
15 nov, KVL 
 
 
21. Övriga frågor    (10) 
 
Inga övriga frågor anmäldes. 
 
 
22. Mötet avslutas    (11) 
 
Tack till NLH och särskilt John Morken för ett bra arrangemang. 
 
 
Alnarp den 20 juni 2002 
 
 
Paul Jensén   Knut Wålstedt 
NOVA rektor  Central NOVA koordinator 
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